



# Give Back 4-6 years old SUBARU 1 year Service Maintenance Program



**Enjoy 2 Package A in 1 year**

**43** Points inspection with service report

**Replacing**

**Motul Fully Synthetic Engine Oil  
Engine Oil Filter, Air Filter  
Gasket and Washer Fluid**

Model	Package A x 2
R1, R2	\$5,576 → \$3,988
NA Model: Impreza , Legacy, Forester, XV, Outback 2.5, BRZ	\$8,176 → \$5,788
TURBO Model: Impreza , Legacy, Forester, Exiga, WRX, Levorg	\$9,176 → \$6,488
STI , Tribeca , Outback 3.0	\$9,576 → \$6,788

**30% off discount on additional repair service**

- Package only suitable for vehicle aged above 36 months or above (from the 1<sup>st</sup> vehicle registration date) \*
- Recommended to perform genuine service check in every 6 months or 5,000km (Whichever comes first)
- \$300 administration fee will be charged if package is transferred to a second owner under same chassis number
- Price included all required parts and labor
- Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at any time without prior notice.
- **Genuine parts and services are covered by 1 year or 20,000km warranty whichever comes first**

STAY CONNECTED





# 回饋車齡 4-6歲 之 SUBARU 一年全面檢查保養套餐

1年享用2次 Package A

**43**項詳細檢查連報告



包括更換

**Motul** 全合成機油

機油油隔及戒子, 引擎空氣過濾器

玻璃清潔液

型號	2次 A 計劃 :
R1, R2	\$5,576 → \$3,988
NA 型號: Impreza , Legacy, Forester, XV, Outback 2.5, BRZ	\$8,176 → \$5,788
TURBO 型號: Impreza , Legacy, Forester, Exiga, WRX, Levorg	\$9,176 → \$6,488
STI , Tribeca , Outback 3.0	\$9,576 → \$6,788

額外機械維修項目，人工及相關零件均有**7折優惠**

- 此維修套票只適用於車齡滿36個月之車輛(以首次登記日計起)。
- 廠方建議每6個月或5,000公里回廠進行定期保養服務，以先達者為準。
- 如套票與所屬車輛一併轉手，需繳付\$300行政費用
- 價格已包括人工、指定物料及零件。
- 意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。
- 原廠安裝之零件及維修服務，均享有**1年或20,000**公里之保用(以先達者為準)

STAY CONNECTED

